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Dokumenttittel: FAU møtereferat  Side 1 

 

Møtereferat FAU Bore skule 
 

Møtedato: 25.8.2020 Møtetid: 19:00-21:00  Møtestad: Bore Skule 

Møtedeltakarar: 

FAU: 

✓ Ramona Melkevik  

✓ Glenn Frode Vanglo 

✓ Jan Friestad 

✓ Kitti Øvrebø 

✓ Ingvar Omdal 

 

 

 

✓ Lill Christine Vien 

✓ Linda Tveit  

✓ Magnus Utsogn  

✓ Paul Hole 

 

 

✓ Camilla Førland 

✓ Ragne H. Kjøllesdal  

✓ Mona Håland 

✓ Atle Gjengedal 

 

 

Andre: 

Rektor Mette Johnsen Monge var til stede under punkt 2 

Paul var bare til stede under punkt 1. 

 

 

Saksliste 
 

Sak nr. Sak Ansvar, frist 

1 Konstituering av FAU 2020/2021: 

Medlemmer med fast rolle: 

Leder – Ramona Melkevik 

Nestleder – Glenn Frode Vanglo 

Kasserer – Paul Hole 

Sekretær – Atle Gjengedal 

SU – Ramona Melkevik 

SU – Ragne H.Kjøllesdal 

SU vara – Linda Tveit 

KFU – Mona Håland 

KFU vara – Camilla Førland 

Øvrige medlemmer: 

Magnus Utsogn 

Jan Friestad 

Lill Christine Vien 

Kitti Øvrebø 

Ingvar Omdal 

 

Ansvarlig for: 

1.trinn: Ingvar Omdal + Jan Friestad 

2.trinn: Atle Gjengedal + Ragne H.Kjøllesdal 

3.trinn: Lill Christine Vien + Linda Tveit 

4.trinn: Mona Håland + Glenn Frode Vanglo 

5.trinn: Magnus Utsogn + Camilla Førland 

6.trinn: Kitti Øvrebø + Ramona Melkevik 

 



 

Side 2 

 

2 Rektors tid: 

Oppstart av skoleåret:  

Lærerne har hatt noen gode planleggingsdager og blant annet brukt en hel dag 

på opplæring i «Smart oppvekst» som erstatter PALS på Bore Skule. 

Elevene har blitt godt tatt imot og ordningen med oppmøte ute og gå inn 

samlet fungerer bra. 

Skolen har nå to dagsrytmer, en for 1.,3. og 5. og en for 2., 4. og 6. klasse. Dette 

gir mindre trengsel på uteområdet og merkbart lavere konfliktnivå. Det er også 

mange voksne ute i friminuttene. 

 

Nybygget: Det er fortsatt noen tekniske problemer med dører og teleslynger, 

men det er bedre enn før.  

Sør i gården: Bygget er stort sett ferdig og er tatt i bruk. Det er gode rom og fine 

arbeidsforhold her. Det gjenstår litt på det tekniske. 

  

Sykkelproblem: Det har vært en stor utfordring rundt sabotasje/hærverk på 

sykler, samt at sykler stjeles. Dette gjelder sykler og sparkesykler på toppen av 

skolebakken. Rektor opplyser om at det er god kapasitet til parkering av sykler 

nede i skolegården, så de som ønsker det kan sette syklene der.  

 

Trafikksikkerhet: 

Det er mange som kjøres til skolen og stor trafikk rundt droppsonen om 

morgenen. Det fører til enkelte farlige situasjoner. FAU oppfordrer flest mulig til 

å gå/sparke/sykle til skolen. Det planlegges en «gå til skolen» aksjon i løp av 

høsten.  

 

Korona: 

Fortsatt GULT nivå, men har strammet litt inn i forhold til før sommeren. Elever 

som er hjemme pga korona eller symptomer skal få et opplegg for 

hjemmeskole.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3 Aksjon: FAU kjøper inn leker til 1. klasse. Jan og Lill 

4 Skolen har tatt inn noe som kalles «Konsekvenstrapp» i plan for trygt 

skolemiljø.  

Aksjon: Gi FAU en gjennomgang av hvordan denne konekvenstrappa skal 

brukes og hvor retningslinjer for bruk er/skal være definert.  

 

 

Mette, neste møte. 

 

5 Nytt fra SU: Ingen møter siden sist. 

 

 

6 Nytt fra KFU: Ingen møter siden sist. 

 

 

   

   

   

   

   

   

   

 

 

Atle Gjengedal, 26.8.2020 


